
MR vergadering  12 september 2022 

 

Aanwezig:  

Vienna, Miranda, Esther, Joey, Coen, Wendy en Rob 

 

Agenda: 

1. Welkom en akkoord geven vorige notulen 

2. Bezetting MR ( ouder en leerkracht) 

3. Algemene Ouderavond 

4. Nieuwbouw 

5. Leraren tekort/corona 

6. Vergader data 

7. Rondvraag 

 

1. Iedereen wordt weer welkom geheten. De notulen worden goedgekeurd en zullen op de site 

terug te lezen zijn.  

2. Aangezien er nog niet veel reacties zijn gekomen voor de vrijgekomen vacatures voor de MR 

( zowel voor een ouder als voor een leerkracht) zal er een nieuwe oproep worden geplaatst 

via Social Schools. ( dit is inmiddels geplaatst)  

3. Om genoeg ouders naar de Algemene Ouderavond te krijgen is het advies om in een 

ouderbrief te vermelden wat de onderwerpen zullen zijn die er besproken gaan worden. 

Zoals gezonde voeding, de nieuwbouw ( eventueel met schets ontwerpen/ indeling), leraren 

tekort, corona het concept plan, speerpunten wat er het komend jaar aan onderwijs gaat 

gebeuren. Er zullen een paar geleden aanwezig zijn van de MR. 

4. Er is een kostenraming gedeeld met de MR over de NPO gelden. Waar wordt het geld aan 

besteed en hoeveel. Er is al een gedeelte uitgeven en het resterende deel zal over de 

komende jaren verdeeld gaan worden. Er zullen een aantal speerpunten opgepakt gaan 

worden waar het geld voor gebruikt gaat worden. Stichting leerkracht zal een belangrijk deel 

zijn het komend schooljaar. Er zijn aandachtspunten per groep in kaart gebracht. En er zal 

meer aandacht gegeven worden aan het rekenen.  

5. De nieuwbouw van de school gaat toch echt van start. Er is een aannemer gevonden die de 

school gaat bouwen. In oktober zal er een bouwplaats gecreëerd worden en hekken 

geplaatst worden. Eind september zal er naar alle waarschijnlijkheid een schoolplein ontwerp 

zijn met input van de leerlingen. Er is een plan om een fondswerving te starten voor de 

inrichting van het schoolplein.  

6. Er is nog steeds een leraren tekort. De school probeert zoveel mogelijk de groepen op te 

vangen mocht er een leerkracht uitvallen. Helaas is dit niet altijd mogelijk. In eerdere 

nieuwsbrieven is hier al aandacht om gevraagd en meegedeeld aan de ouders. Aangezien de 

koude maanden er weer aan komen is er een corona draaiboek in de maak. Er zullen 4 

richtlijnen zijn die gevolgd dienen te worden zodra er verkoudheden de kop opsteken. De 

hoop blijft dat de scholen open blijven en weinig tot geen uitval hebben. Na 1 oktober zullen 

de ouders hier kort over ingelicht worden.  

 

Kleine inbreng: 

Door de hoge energiekosten waar de school ook mee te maken heeft zal de kachel op 19 graden 

worden gezet en de deuren zoveel mogelijk dicht blijven. Aangezien er wel genoeg geventileerd 

moet worden zullen er ook ramen open gezet worden. In de nieuws brief aan de ouders zal hier 

aandacht aan gegeven worden i.v.m. extra dikke kleding voor de kinderen laten aantrekken.  



Daarbij komt ook de vrijwillige ouderbijdrage als discussie punt naar voren. Het blijft een vrijwillige 

bijdrage en de school mag en kan de ouders niet verplichten om deze te gaan betalen. De kosten 

voor uitjes e.d. worden alleen maar duurder en de school zal hier meer moeten op gaan inleveren. 

De grote vraag is gaan er nog ouders de vrijwillige bijdrage betalen als het toch niet hoeft. Ouders die 

moeite hebben met het betalen van een bijdrage kunnen hun Alkmaarse pas gebruiken of een 

betaling regeling treffen via de administratie. Ook hierover zal een vermelding komen in de nieuws 

brief aan de ouders.  

 

7. De volgende datums zijn gepland voor de MR vergadering: 

- 21  november 2022 (begroting) 

- 16 januari 2023 

- 13 maart 2023 

- 15 mei 2023 

- 26 juni 2023  

8. Rondvraag: 

Miranda: Nogmaals aan Rob gevraagd om elke maand een ( korte) nieuws brief te sturen aan 

de ouders 

Miranda/Ester: twee scholen uit Sint Pancras hebben contact gezocht met ons om hun visie 

te delen met ons. Ze gaan dit eerst opnemen met hun MR leden. 

Vienna; nee  

Rob: nee, er komt wel weer een ouder café 

Wendy: nee 

Joey: nee 

Coen: Vraag aan rob waar het overzicht blijft van de VO doorstroom. Dit is al meerdere 

malen gevraagd maar nog niets mogen inzien/ ontvangen. Rob gaat er wederom actie op  

ondernemen.   

 

De nog zittende MR leden willen Vienna en Coen hartelijk danken voor hun inzet van de afgelopen 

jaren.  

 

De eerstvolgende MR vergadering is op 21 november 2022 om 19.30 uur  

 

 

Agendapunten voor 21 november 2022: 

- NPO gelden 

- Nieuwbouw 

- Speerpunten schooljaar 2022/2023 

h 


